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Verslag 

 
Aanwezig: Van Caelenberghe Patrick, Vanwolleghem Katrien, Beckers Serge en Nick Janssens 
(verslag) 
Online: De Smedt Frank 
Verontschuldigd: De Vogelaer Eddy, Verlinden Jan, Follens Ken en De Staercke Jean-Pierre 
Afwezig:  

 

1. Lastenboek KVV Veldlopen 2025 

Het lastenboek voor het organiseren van het KVV Veldlopen is besproken. Dit naar analogie met 
het lastenboek voor het BK veldlopen dat enkele maanden geleden is opgemaakt. 

2. Indoorreglement 2024 -2025 

Het indoorreglement werd besproken en zal begin juli gepubliceerd worden, er zijn geen grote 
aanpassingen doorgevoerd. Er zal aan de beleidscommissie jeugd gevraagd worden of zij 
aanpassingen hebben aan de reglementering betreffende de jeugd. 

3. Veldloopreglement 2024 - 2025 

Het veldloopreglement werd besproken en zal begin juli gepubliceerd worden, er zijn geen grote 
aanpassingen doorgevoerd. Er zal aan de beleidscommissie jeugd gevraagd worden of zij 
aanpassingen hebben aan de reglementering betreffende de jeugd. 

4. Aanpassing lathoogtes kampioenschappen 

De commissie stelt voor om het uurrooster altijd te herbekijken na het afsluiten van de 
inschrijvingen, zeker ook voor polsstok. 
Voor het KVV Cad/Sch zijn er al enkele aanpassingen gedaan wat betreft de lathoogtes, zie de 
‘Algemene info en selectieprincipes’. 

5. Aanpassing startuur KVV AC 

De commissie is akkoord om het startuur van het KVV AC te verlaten van 09u00 naar 10u00.  

6. Ontvangen briefwisselingen 

 

• PC Antwerpen: afstootplank hinkstap cadetten mannen 
De commissie is akkoord om voor de PK’s en gewone open meetings de afstootplank voor 
hinkstapspringen cadetten mannen op 7m en 9m te leggen, dit geldt niet voor Vlaamse 
en Belgische kampioenschappen. Deze aanpassing gaat in vanaf het indoorseizoen 2024-
2025. 
 

• Jan Verlinden: waarom kan er voor een persoonlijke trainer geen accreditatie voorzien 
worden tijdens een kampioenschap? 
De vraag wordt doorgestuurd naar de technische directie van Atletiek Vlaanderen. 
 

• ACHL: BK zevenkamp en tienkamp Masters 
De commissie kan niet ingaan op de vraag om een extra kampioenschap toe te voegen. Er 
zijn al voldoende kampioenschappen, het beleid van Atletiek Vlaanderen en Belgian 
Athletics wil juist het aantal kampioenschappen verminderen. Daarnaast kunnen we een 
vijfkamp integreren in het BK meerkampen, bij een zeven- en tienkamp is dit niet meer 
het geval. 

https://www.atletiek.be/admin/storage/main/info-kvv-cadsch-2024.pdf
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Volgende vergadering op woensdag 11 september 2024 om 18u30 in Brussel.  
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